

# The Baptist Tabernacle of Los Angeles

1329 South Hope Street, L.A. Civic Center

Mailing Address:  
P. O. Box 15308  
Los Angeles, CA 90015  
Phone: (213) 744-9999

E-mail: rlymersjr@sbcglobal.net  
www.sermonsfortheworld.com  
www.baptisttabernacle.com



Dr. R. L. Hymers, Jr.  
Senior Pastor  
Dr. Christopher L. Cagan  
Associate Pastor

ឆ្នាំ ២០១៨

ជូនចំពោះមិត្តភក្តិជាទីស្រឡាញ់៖

សៀវភៅ «ប្រឆាំងនឹងការកើនឡើងទាំងអស់» គឺជារឿងនៃឆាកជីវិតរបស់ខ្ញុំ ដែលត្រូវបានបោះពុម្ពក្នុងខែមេសានៅឆ្នាំនេះ។ ក្នុងចំណោមអ្នកដែលសរសើរសៀវភៅរបស់ខ្ញុំគឺមានលោកបណ្ឌិត ប៉េប ជោនស៍ III ដែលប្រាប់ថា ខ្ញុំមានភាពដូចជា «ហោរានៅគម្ពីរសញ្ញាចាស់»។ លោកបណ្ឌិតប៊ីល ម៉ូនរូជាអនុប្រធាននៅ BBF បានប្រាប់ថា «លោកហាយមើសគឺជាជានិយែលសម័យបច្ចុប្បន្ននេះ»។ ហើយលោកបណ្ឌិត ហើប៊ីត វ៉ាលីង ជាកូនប្រុសព្រឹទ្ធបារូលោកបណ្ឌិត ជោន វ៉ាលីងនៅ BBF និងជាប្រធាននៅវ៉ាលីង ហ្វោនដេស៊ីកបានហៅខ្ញុំថា «ជនជាតិអាមេរិកាំងដើមដំបូង! មនុស្សដែលមានចក្ខុវិស័យ! ជីវិតរបស់គាត់បង្ហាញពីបំណងចិត្តដើម្បីជួយសង្គ្រោះមនុស្ស ទាំងលះបង់សម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ»។ គ្រូអធិប្បាយឈ្មោះលោកជោន ប៉េបបានប្រាប់ថា មនុស្សទាំងអស់គួរតែអានសៀវភៅ «ប្រឆាំងនឹង ការកើនឡើងទាំងអស់» មិនមែនត្រឹមតែគ្រូអធិប្បាយប៉ុណ្ណោះទេ។ លោកហាយមើសគឺជាគំរូដល់មនុស្សទាំងអស់។ រឿងរបស់គាត់បង្ហាញពីតម្រូវការដ៏សំខាន់បំផុតនៅសម័យនេះដូចជា ចិត្តក្លាហាន ការប្តេជ្ញាចិត្ត និងចរិតលក្ខណៈ»។

នៅពេលដែលខ្ញុំលឺគ្រីស្ទានល្បីៗទាំងនេះនិយាយអំពីខ្ញុំតាមរបៀបនោះ ជួនកាលខ្ញុំចូលចិត្ត វាបានកើតឡើងតាមរបៀបណា។ ជារឿយៗខ្ញុំចូលចិត្ត «តើខ្ញុំអាចក្លាយជាមនុស្សដូចនេះតាមរបៀបណាទៅ?» ពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើមពន្លឺកិច្ចដើមដំបូង សូម្បីតែមុនពេលព្រះបានត្រាស់ហៅខ្ញុំអធិប្បាយក៏ដោយ ព្រះបានប្រទានខគម្ពីរជីវិតដល់ខ្ញុំ

«ខ្ញុំអាចនឹងធ្វើគ្រប់ទាំងអស់បាន ដោយសារព្រះគ្រីស្ទដែលទ្រង់ចម្រើនកំឡុងដល់ខ្ញុំ»  
(កីលីព ៤:១៣)។

សម្រាប់រយៈពេល១១ឆ្នាំហើយ ខ្ញុំបានឃើញថា ពាក្យសន្យានោះគឺពិតច្បាស់។ ក្នុងឆាកជីវិតខ្ញុំផ្ទាល់ ខ្ញុំបានជួបបញ្ហា និងការរារាំងមិនឲ្យទៅមុខជាច្រើន។ តែខ្ញុំបានឈ្នះរាល់សង្គ្រាមទាំងអស់ដោយសារតែខ្ញុំតែងតែពឹងផ្អែកលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទាំងស្រុង។ ដោយសារព្រះគ្រីស្ទ ខ្ញុំបានយកឈ្នះឧបសគ្គមិនគួរឲ្យជឿ ហើយខ្ញុំបានជួយដម្រុញមនុស្សរាប់លាននាក់លើពិភពលោក។ ខ្ញុំបានឈ្នះលើសង្គ្រាមទាំងអស់ដោយសារខ្ញុំបានពឹងផ្អែកលើព្រះគ្រីស្ទពេញទី។

ទាំងនេះគឺជាគំរូនៃការច្បាំង «ធំៗ»។ មាន ការឈ្នះគ្នានៃភាពត្រឹមត្រូវឥតខ្ចោះនៃព្រះគម្ពីរ ដែលខ្ញុំឈរប្រឆាំងនឹងការបង្រៀនខុសឆ្គងក្នុងសាលាគម្ពីររបស់ខ្ញុំដែលបង្ខូចព្រះគម្ពីរ។ ខ្ញុំបានឈ្នះការច្បាំងដោយសារតែខ្ញុំពឹងផ្អែកលើព្រះគ្រីស្ទទាំងស្រុង។ បន្ទាប់មកមានការច្បាំងប្រឆាំងនឹងវិទ្យាភាយន្តប្រមាថព្រះដ៏ព្រៃផ្សៃ «សេចក្តីល្អៗចុងក្រោយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ដែលបង្ហាញបង្ហាញថា ព្រះយេស៊ូវបានរួមដំណែកជាមួយម៉ារនៅស្រុកម៉ាកដាឡា។ ខ្ញុំបានឈ្នះការច្បាំងដោយសារតែខ្ញុំពឹងផ្អែកលើព្រះគ្រីស្ទ»។ ព័ត៌មាន «ក្លែងក្លាយ»តាមកញ្ចក់ទូរទស្សន៍និងតាមការសែតបានថ្កោលទោសខ្ញុំទុកជាអ្នកប្រឆាំងនឹងសាសន៍យូដា។ ខ្ញុំបានឈ្នះការ

គេហទំព័ររបស់យើងផ្តល់នូវសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរតាមពាក្យមួយៗរាប់រយ  
ក្នុងភាសាចំនួន៤០តាមWWW.SERMONSFORTHEWORLD.COM.

ច្បាំងនោះ ហើយបានរួចពីទោសនោះទាំងស្រុងដោយសារតែខ្ញុំបានពឹងផ្អែកលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទតែមួយគត់។ បន្ទាប់មកមានការច្បាំងខាងការពន្ធតក់។ លោកអេ យ៉ូហានសាំយ៉ែអែល ខាហ្គិន ជាអ្នកជំនួយការរបស់ខ្ញុំបានប្រាប់ថា «លោកបណ្ឌិត ហាយមើស បានបន្តដឹកនាំពួកជំនុំរបស់គាត់ទៅបិទគ្លីនិកចំនួន២។ គាត់មិនឈប់ឡើយរហូតដល់គ្លីនិកទាំង២នោះបានបិទទ្វារជារៀងរហូត»។ ខ្ញុំបានឈរជាមួយព្រះយេស៊ូវ ហើយយើងបានឈ្នះការច្បាំងនោះដោយសារយើងពឹងផ្អែកលើព្រះគ្រីស្ទ។ បន្ទាប់មកមានការច្បាំងដើម្បីសង្គ្រោះអាគារក្រុមជំនុំនេះ។ បុរសមានបាបដ៏អាក្រក់ម្នាក់បានយកសមាជិករបស់យើងចំនួន៣២០នាក់ ហើយយើងស្ទើរតែនឹងបាត់បង់អាគារក្រុមជំនុំរបស់យើង។ យើងអាចឈ្នះការច្បាំងនេះផងដែរដោយសារតែ «ខ្ញុំអាចធ្វើគ្រប់ទាំងអស់បានដោយសារព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ចម្រើនកម្លាំងដល់ខ្ញុំ»។ នៅពេលខ្ញុំស្ថិតក្នុងការច្បាំងដូចនេះ ខ្ញុំបានយល់ដឹងថា ខាងណាត្រូវនិងខាងណាខុស។ បន្ទាប់មកខ្ញុំយកខាងដែលត្រូវ ហើយខ្ញុំតែងតែឈ្នះដោយសារតែ «ខ្ញុំអាចធ្វើគ្រប់ទាំងអស់បានដោយសារ ព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ចម្រើនកម្លាំងដល់ខ្ញុំ»។

ក្នុងពេលនេះ នៅពេលដែលត្រូវអធិប្បាយជាច្រើនព្យាយាមស្តង់ក្រុមជំនុំរបស់គេដោយសារការលួចសមាជិកពីក្រុមជំនុំផ្សេង នោះខ្ញុំមិនដែលធ្វើដូចនោះឡើយដោយសារតែខ្ញុំអាចជួយមនុស្សបាត់បង់ចេញពីលោកីយ។ ហេតុអ្វី? ដោយសារ«ខ្ញុំអាចធ្វើគ្រប់ទាំងអស់បានដោយសារ ព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ចម្រើនកម្លាំងដល់ខ្ញុំ»។ នោះគឺជាមូលហេតុ! នោះគឺជាមូលហេតុដែលយើងឈ្នះដើម្បីនាំដំណឹងល្អទៅកាន់លោកីយទាំងមូល។ នៅសព្វថ្ងៃនេះ មនុស្សចំនួន១.៥លាននាក់អានសេចក្តីអធិប្បាយរបស់ខ្ញុំតាមគេហទំព័ររបស់យើងក្នុងកាលាចំនួន៤០ ដោយសារតែ «ខ្ញុំអាចធ្វើគ្រប់ទាំងអស់បានដោយសារ ព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ចម្រើនកម្លាំងដល់ខ្ញុំ»។

លោកអេ យ៉ូហានខាហ្គិនបានប្រាប់ថា «លោកបណ្ឌិតហាយមើសដឹងពីរឿងនោះដោយសារគាត់មានបទពិសោធន៍យូរអង្វែងទាំងដឹងច្បាស់ថា មូលដ្ឋានគ្រឹះតែ១គត់ដើម្បីសង់ជីវិតមនុស្សម្នាក់គឺជាថ្មដ៏រឹងមាំ (មនុស្សដ៏ជាព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ) ។

កូនប្រុសខ្ញុំ រ៉េប៊ីបាននិយាយថា «មានមនុស្សតិចតួចណាស់យល់ពីឪពុករបស់ខ្ញុំ ដោយសារគាត់មិនគិតថា ឪពុកគាត់ជាមនុស្សធម្មតានោះទេ។ គាត់ដើរជាមួយព្រះ»។ ខ្ញុំបានឈ្នះលើការច្បាំងទាំងអស់ដែលខ្ញុំបានច្បាំងសម្រាប់មូលហេតុតែ១គត់ «ខ្ញុំអាចធ្វើគ្រប់ទាំងអស់បានដោយសារ ព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ចម្រើនកម្លាំងដល់ខ្ញុំ»។ នោះគឺមូលហេតុដែលយើងមានក្រុមជំនុំនេះ។ នោះគឺជាមូលហេតុ នៅពេលខ្ញុំសុំឲ្យអ្នកណាដែលបានសង្គ្រោះដោយសារការអធិប្បាយរបស់ខ្ញុំក្រោកឈរឡើង ហើយមនុស្សសឹងទាំងអស់បានក្រោកឈរឡើង។ ត្រឹមតែមាន២នាក់គត់ដែលបានសង្គ្រោះនៅកន្លែងផ្សេង។

ដៃគូរស្មោះត្រង់និងមិត្តសំឡាញ់របស់ខ្ញុំ លោកបណ្ឌិត គ្រីស្តោហ្វើបាននិយាយថា «លោកបណ្ឌិតហាយមើសជាមនុស្សដែលបានដួល ជាំ និងខ្ទេចខ្ទាំ ហើយក្រោកឡើងវិញ ទាំងយកឈ្នះឧបសគ្គធំៗដើម្បីបង្ហាញមនុស្សថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទអាចជួយពួកគេផងដែរ»។

លោកបណ្ឌិត អេដី ដើរ៉ាប៉ូបាននិយាយថា «នៅពេលព្រះគង់ជាមួយមនុស្សម្នាក់ នោះគាត់មិនអាចចាញ់ឡើយ»។

លោកបណ្ឌិត រ៉េប៊ីត អ៊ីល សាំម៉េបាននិយាយថា «ខ្ញុំកោតសរសើរមនុស្សដែលស្ម័គ្រចិត្តឈរសម្រាប់សេចក្តីសេចក្តីពិតសូម្បីតែនៅពេលដែលមានអ្វីប្រឆាំងនឹងគេក៏ដោយ។ លោករ៉េប៊ីត ឡេសលី ហាយមើសគឺជាគ្រីស្ទានប្រភេទនោះ។

លោកបណ្ឌិត ខែត ដីលផោតបាននិយាយថា «លោកបណ្ឌិត ហាយមើសជាគ្រូអធិប្បាយល្អបំផុតដែលខ្ញុំធ្លាប់ស្តាប់គាត់ជាមនុស្សសម័យចាស់តែ១ម្នាក់គត់។ គាត់តែងតែផ្តោតសំខាន់(លើ)សាររបស់ព្រះគ្រីស្ទ»។

លោកបណ្ឌិត ណៀល រៀវើបាននិយាយថា «លោកបណ្ឌិត ហាយមើសជាបុរសក្លាហានម្នាក់ ដែលមានការប៉ះពាល់ចិត្តខ្លាំង ហើយ(ស្ម័គ្រចិត្ត)ដើម្បីតស៊ូនឹងការប៉ះពាល់ចិត្តទាំងនោះប្រឆាំងនឹងអ្វីដែលរារាំង»។

លោកបណ្ឌិត ដីល ហ្គោប៉ាលបាននិយាយថា «សូមធ្វើតាមគ្រូអធិប្បាយដ៏ឯកជ័យអស្ចារ្យនេះក្នុងលោកីយសាហារនេះដើម្បីតយុទ្ធជូចគាត់ ទាំងតយុទ្ធយ៉ាងល្អ»។

លោកបណ្ឌិត គ្រីស្តោហ្វើ អ៊ីល ខាហ្គិនបាននិយាយថា «លោកបណ្ឌិត ហាយមើសគឺជាមនុស្សដែលបានទទួលសមិទ្ធិផលមិនអាចទៅរួច ដោយប្រឆាំងនឹងការកើតខ្លាចទាំងអស់! ខ្ញុំដឹងដោយសារខ្ញុំបរិព្រះជាមួយគាត់ច្រើនជាង៤០ឆ្នាំមកហើយ»។

*គេហទំព័ររបស់យើងផ្តល់នូវសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរតាមពាក្យមួយៗរាប់រយ  
ក្នុងកាលាចំនួន៤០តាមWWW.SERMONSFORTHEWORLD.COM.*

អ្នកអាចទិញសៀវភៅដ៏ប្រវត្តិរបស់ខ្ញុំ «ប្រឆាំងនឹងការកើនឡើងខ្លាំងអស់»សម្រាប់តម្លៃត្រឹមតែ ១០ដុល្លារប៉ុណ្ណោះ។ សូមសរសេរទៅកាន់លោកបណ្ឌិត ស៊ី អីល ខាហ្គីនតាម P.O. Box 15308, Los Angeles, California 90015។ សូមប្រាកដថា អ្នកសរសេរពាក្យ«សំបុត្រនៅថ្ងៃណូអែល» លើករបង់ថ្លៃរបស់អ្នក នោះអ្នកនឹងទទួលបានការបញ្ជុះតម្លៃ១០ដុល្លារ។ សូមផ្ញើរលុយ១០ដុល្លារ ហើយទទួលបានរឿងនៃឆាកជីវិតរបស់ខ្ញុំ!

ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសុំឲ្យព្រះប្រទានអ្នកនៅរដូវណូអែលនេះ។ សូមព្រះប្រទានអ្នកនៅឆ្នាំថ្មីផងដែរ! សូមឲ្យព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ត្រូវបានដំកើងឡើង!



លោកបណ្ឌិត ហាយមើស៍ជាមួយប្រពន្ធរបស់គាត់ អីលីណា កូនប្រុសរបស់គាត់ រ៉េប៊ីត ប្រពន្ធរបស់រ៉េប៊ីត ជីន កូនស្រីទាំង២របស់រ៉េប៊ីត ហាណា និងសារ៉ា

ជូនចំពោះអ្នក ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ

R. L. Hymers, Jr.,  
D.Min., Th.D., Litt.D.  
កីលីព ៤:១៣



គ្រួសាររបស់លោកបណ្ឌិត ហាយមើស៍ជាមួយលោក ពូអ្នកស្រីហាយមើស៍ ប្រែនស៊ីស្កូ ខាស្ត្រូ ខារូលីណា មកលេងពីហ្គូថីម៉ាឡា អើរីន ខ្យូអែលឡា និងអេទីអោន។



លោកបណ្ឌិតហាយមើស៍ និងអ្នកស្រីហាយមើស៍ជាមួយ លោកបណ្ឌិត អេលមើរ អីល ថោនស៍ដែលបានបង្រៀន នៅទិវាការងាររបស់យើងក្នុងសិក្ខាសិលាព្រះគម្ពីរថ្ងៃចុង សប្តាហ៍។

គេហទំព័ររបស់យើងផ្តល់នូវសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរតាមពាក្យមួយៗរាប់រយ  
ក្នុងភាសាចំនួន៤០តាម[WWW.SERMONSFORTHEWORLD.COM](http://WWW.SERMONSFORTHEWORLD.COM).